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Referat fra styremøte 11. april 2016 
 
Til stede: John, Olve, Trude, Bjørn, Yngve, Masod, og Janne = alle! 
 
Sak: Velkommen til nytt styre 
 
Alle medlemmene presenterte seg selv. 
 
Sak: Årsmøtet  
 
Lokalet fungerte fint. Formatet på møtet var bra, men neste gang kan vi kanskje bruke litt 
mindre tid på det formelle slik at vi får mer tid til diskusjon. Neste gang bør vi markedsføre litt 
bedre. Budsjett og sakspapirene bør gjøres mer tilgjengelig. Vaflene var gode! 
 
Sak: Mobilmasten i Løkenhavna 
 
Kolsås Vel er positiv til moderne teknologi og god mobildekning. Vi er likevel kritisk til 
plassering av mobilmasten. Janne har sendt en klage på vegne av styret. Saken ble diskutert. 
Yngve presenterte interessante vinklinger for argumentasjon. 
 
Janne følger saken. 
 
Sak: Økonomi 
 
John oppsummerte økonomien for 1. kvartal 2016. Kasserer er positiv til økonomien. Per 11. 
april har vi 37.109 kr på konto. 
 
Vi har ikke fått faktura for leie av lokale for årsmøtet. Olve følger opp. 
 
Sak: Markedsføring 
 
I følge en oversikt fra Bærum Velforbund er det 1972 boligenheter tilknyttet Kolsås Vel. Vi er 
per i dag, 368 medlemmer som er innmeldt kollektivt (gjennom boligsameier o.l.), men bare 2 
individuelle medlemmer. Vi må skaffe flere medlemmer. 
 
Ideer til markedsføring: 
- promotere Facebooksiden som en kampanje? 
- få flere treff på hjemmesiden vår? 
- utforme en brosjyre som kan deles eller sendes ut (posten? idrettslag?) 
- ha stand på Kolsåssenteret en helg? 
- plakat på lyktestolper? 



 
Olve kontakter kommunen om en oversikt over alle adressene som sogner til Kolsås Vel. 
 
Yngve sjekker en kontakt ang utforming av en brosjyre. 
 
Sak: Parkering i Toppåsveien 
 
Masod informerte om saken. 
 
Det er usikkerhet om hva Kolsås Vel evt kan bidra med, men Trude purrer om å få opp den 
parkeringsinformasjonen vi allerede har etterspurt. 
 
Sak: Andre aktuelle saker 
 
- Trafikksikkerhet rundt Kolsås stasjon 
 
Hvordan skal feks skolebarn gå hvis de skal fra Kolsås stasjon til Bryn skole? 
Parkeringsplassen brukes nå som sti fra stasjonen til senteret. Hvordan kommer man seg fra 
stasjonen til Kjellman/Joker? Mange sykler feil rundt trafikkøyen. 
 
Trude avtaler møte med kommunen for å diskutere trafikksikkerheten rundt Kolsås stasjon. 
 
- Ny skole på Hauger 
 
John har fått litt mer info om saken, han videresender til resten av styret. 
 
- Friidrettsanlegg på Rud 
 
Olve og Bjørn oppsummerte saken. Vi følger med på saken, men det er lite nytt nå. Planen var 
opprinnelig at noe skal legges frem for formannskapet våren 2016. 
 
Sak: Saker til neste møte 
 
- Flere P-plasser Kolsås stasjon 
- Reguleringsplaner for Kolsås Vel 
- Situasjonen rundt Go-Go kebab 
- Er Toppåsjordet nå formelt en del av Kolsås Vel? 
- Matebusser 
 
Sak: Neste møte 
 
Neste møte blir 19. mai 2016  


